
 

 

Hoofdingang nu beter integraal toegankelijk... Nu oogt het nog kaal, maar over een 
tijdje is hier een mooie heg... 

Ferwâlde te Plak! 

Nijs fan ‘e Finne-Ferboukommisje (25) 
 

Oktober ‘21 

En nog steeds wordt er gewerkt aan de herinrichting van de Finne!  
 
Buiten zijn we bezig de toegang tot de Finne meer een open karakter te geven. Een wens die naar voren 
kwam vanuit de input van de leden. Het hekwerk aan de straatzijde is deels weggehaald en daar komt 
straks een heg voor in de plek. Een verlenging van de heg die er nu is, maar dan op zo’n 60 cm hoogte. 
De toegang tot de peuter- en kinderopvang is nu zeg maar haaks op het gebouw. Dit maakt dat de 
hoofdentree beter toegankelijk is en de poort tot de peuter- en kinderopvang blijft beter afgesloten en 
is beter in het zicht van de leidsters. Er blijft ook met een ‘kleiner’ plein voldoende ruimte over voor de 
kinderen om te spelen. Een en ander is in overleg met Thuis-bij-Thea gegaan. 

 
Inmiddels is ook het oplaadpunt voor elektrische fietsen geplaatst en in bedrijf gesteld. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Met opgeladen groet, de Verbouwcommissie:  
Evert-Jan, Coba, Johan Willem, Tjeerd, Durk, Gertrud, Marten en Willie. 


